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Abstract (en)
An operating switch (2) activates/deactivates a consumer (3) in a power circuit (1) like a vehicle ignition circuit with a cutout/trip (4) that has first
(6,7) sensors to trigger a second (9) sensor for emitting a radio/infrared signal. The first sensors are designed to detect activation/deactivation
of the power circuit, e.g. inductively via a coil and use an evaluatory circuit to determine whether a current is flowing in the power circuit or not.
Independent claims are also included for a parking disk for cars with a timer circuit and a display device and for a set of vehicle/boot accessories
fitted with a receiver for picking up a signal from a transmitter.

Abstract (de)
An einem Stromkreis (1) der z.B. eine Sicherung (4) als Stromkreiselement enthält, wird eine Einrichtung (5) angeordnet, welche eine Aktivierung
und/oder Deaktivierung des Stromkreises erkennt und diese mittels eines Funksenders (9) an einen Empfänger meldet. Der Empfänger (24)
kann z.B. in einer Parkscheibe (20) mit einer Zeitgeberschaltung (22) und einer Anzeigeeinheit (21) vorgesehen sein. Auf diese Weise kann ein
automatisches Anzeigen der Ankunftszeit beim Abstellen des Fahrzeugmotors erzielt werden, ohne dass die Parkscheibe (20) installationsmässig
mit dem Fahrzeug verbunden werden muss. <IMAGE>
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